


نبذة عن التمور:

التمر هــو ثمر أشــجار النخيل و هـو أحــد الثمــــار الشــهيرة بقيمته الغذائية العــالية
و هـو ينتشر في الوطـن العربى وبالأخص فى دول الخليج و اعتمد عليه العرب 

قديما  بشكل يومي.

About Dates:

Date is the fruit of palm trees, one of the most famous fruits for its 
high nutritional value,it’s a summer fruit that available in the Arab 
world especial at gulf countries, Arabs used to depend on dates in 
their daily life.



العناصر المكونة للتمر:
 

يحتوى التمر على عناصر ضرورية لنمو الجسم وسلامته وهو أحد الثمار المهمة , 
المعادن  الى  أضافة   B٣ ,  B٢ ,  A١,  Bالفيتامينات ٥ المكونات هى  أبرز هذه  و 
كالكبريت و الحديد و الكالسيوم و البوتاسيوم و المنغنيز و النحاس , كما يحتوي 
على  زيادة  الغذائية.  الألياف  و  الأملاح  و  الماء  من  مهمه  نسبة  على  التمر 
البروتينات و السكريات و القليل من الدهنيات, و متميز بقيمته الغذائية العالية و 

أهميته فى المحافظة على الصحة العامة.

Date components:
 
Dates contain the necessary elements for the body growth and 
its safety .perhaps the most prominents of these ingredients are 
vitamins A1,B5 , B3 and B2. in addition to minerals like sulfur, 
iron, calcium ,potassium manganese and copper Date also 
contains a significant proportion of water, salts and dietary fiber, 
besides protein, carbohydrates and little fat. 
dates are distinctbecause of their high nutritional value and their 
importance in maintaining the public health. 



Our Story…
Our story began in 2009 when we are merely harvesting fresh grown Dates 
from the farm located at the central part of United Arab Emirates.
As dates are known as staple food of Middle East for a thousands of years 
whereas Middle East is also known as one of its largest producers, during our 
humble beginning and as part of our company’s platform, which is to 
continuously create new ideas and improvement in marketing our product 
across the U.A.E. and other regions, we later partnered and import Dates 
from Saudi Arabia.
Today, our range of rapidly-growing company can cater our individual client’s 
needs and requirements. One of our key strength is the dedication of our 
teams and strategic partners to deliver and produce a world-class, trailblazing 
Dates product.

Our Vision..
To transpire as one of the world's leading 
brand of phenomenal Dates product.
 
Mission..
Our mission is to provide our clients the 
finest and subtle quality products 
with competitive price.

 قصتنا:

التمور الطازجة مباشرة من المزارع في قلب دولة  في عــــام ٢٠٠٩ بدأت قصتنا عندما كنا نحصد 
الأوسط منذ آلاف  الشرق  الرئيسي لشعوب  الغذاء  بأنها  التمور  رفت  عُ المتحدة.  العربية  الإمارات 
رفت منطقة الشرق الأوسط بأكبر محطة إنتاج للتمور. من خلال بدايتنا المتواضعة،  السنين، كما عُ
وكجزء من منصة شركتنا، نسعى دائما ونهدف باستمرار إلى خلق أفكار جديدة وتحسين التسويق 
خلال  من  الأوسط  الشرق  منطقة  ثم  ومن  كبداية،  الإمارات  لدولة  التمور  سوق  في  لمنتجاتنا 
تأسيس علاقات مشتركة مع شركائنا في المملكة العربية السعودية. واليوم، تمكنت شركتنا من 
عمل  طاقم  لدينا  خدماتنا.  بمستوى  والارتقاء  الفرديين  عملائنا  كافة  ومتطلبات  احتياجات  تلبية 
المستوى  على  والرائدة  التمور  أنواع  أجود  لتقديم  استراتيجيون  ركاء 

ُ
وش ومتفاني  متكامل 

العالمي.

رؤيتنا:     أن نكون العلامة التجارية الرائدة في عالم التمور.

رسالتنا:   تزويد عملائنا بأجود أنواع التمور وبأسعار تنافسية.



منتجـــاتنـــا:
أصنـــاف الفلة

سكــري
سكـــري رطب معبأ

صقعي
شيشي
مبـــــروم

عجوة المدينة
خضـري

صفاوي
مجـدول

دجلة نور

أصناف المكنوز
خلاص قصيم مكنوز
خلاص فاخــــــــرمكنوز

خلاص سعودى مكنوز
نبتة سيف مكـــــــــنوز

سكري مكنوز

معمول التمر
قهــوة عـربية

قهوة سعوديه ملكية
تلبينــــــــــــة

سكر التمـــر
دبس التمر

طحينية التمر
حلويات عربية

مكســرات

أصنـاف أخــرى



OUR CUSTOMERS

عملائنا

مصنع الدار 
للتمور

مصنع المقطع
للتمور

مصنع دبي
للتمور

UAE, Dubai

info@buraydah.ae

Buraydahdatesae


